

PROTOKOLL CK 03

Datum: 2021-04-15

Plats: TEAMS

Närvarande: * Peter Sielck, Ledamot
(* = beslutande) * Evert Nilsson, Ledamot (Teknik)
* Torgny Johansson, Ledamot (Teknik)
Michael Thomsen

Fredrik Wakman

-
- § 26 **Mötets öppnande**
 - § 27 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 28 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 29 **Ekonomi**
 - § 30 **Föraföreningen**
 - § 31 **Regler**
 - § 32 **SM Tävlingar**
 - § 33 **Inköp**
 - § 34 **Nästa möte**
 - § 35 **Mötets avslutande**

§ 26 **Mötets öppnande:**
Peter öppnade mötet.

§ 27 **Föregående mötesprotokoll**

§ 28 **Fastställande av mötets dagordning:**

§ 29 **Ekonomi:**
Inget har hänt.

§ 30 **Föraföreningen:**
Dom kommer ha 4 svenskacupen tävlingar och 6 sprintcupstävlingar

§ 31 **Regler:**
Boxen skall vara original fri.
Torgny kolla med Nez om boxen.

Extrem junior finns önskemål om att det ska vara som i NEZ vi kollar dom kartarna som finns.

Torgny kolla med regelgruppen om vad som har hänt med reglerna.

Boxen till Extrem junior ska låsas på varvtalet och den får lämnas till valfri verkstad som kan låsa boxen med ett intyg att det är gjort.

§ 32 SM Tävlingar:

Strängnäs har meddelat att dom inte kan kör idag läget med smittspridningen cov-19

Peter kommer ha ett möte med Anna den 2021-04-19 om läget och tävlingar.

§ 33 Inköp:

Vi beslutar att köpa 2 GPS till så vi får totalt 6 ST till ett pris ca 18 000 kr

§ 35 Nästa möte

2021-05-11 kl,1900

§ 36 Mötets avslutande

Mötesdeltagarna tackade varandra och förklarade mötet för avslutat.

Protokoll upprättat av:

Peter Sielck

Protokoll justerat av:

Evert Nilsson
